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Förslag till dagordning för årsmöte 2025 
 

 

§1. Mötets öppnande 

§2. Parentation 

§3. Fastställande av dagordning 

§4. Fastställande av röstlängd för mötet. 

§5. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

§6. Val av 2st protokolljusterare tillika rösträknare. 

§7. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

§8. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret, 

§9. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 

räkenskapsåret. 

§10. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhets- /räkenskapsåret. 

§11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser. 

§12. Fastställande av medlemsavgifter. 

§13. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 

verksamhets-/räkenskapsåret. 

§14. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 

§15. Val av; 

a. föreningens ordförande för en tid av 1 år; 

b. halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år, samt eventuella 

fyllnadsval; 

c. sektionsstyrelser, samt respektive sektions representant och ersättare i 

föreningsstyrelsen; 

d. 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett 1år. I detta val får inte styrelsens 

ledamöter delta; 

e. 2 ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses till 

sammankallande; 

f. beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev andra möten där föreningen 

har rätt att representera med ombud); 

g. övriga val 

§16. Avtackningar 

§17. Mötets avslutning 

  



 

   

Styrelsens verksamhetsberättelse 2024 
Styrelsen för Ramviks Idrottsförening, org. nr 888000–0867, avger härmed 

verksamhetsberättelse och årsredovisning för vårt 103:e verksamhetsår 2024. 

Styrelsens berättelse berör de mer övergripande föreningsfrågorna. Därefter följer 

sektionernas berättelser, vilka berör föreningens huvudverksamhet, dvs idrotten.  

Den ekonomiska redovisningen i anslutningen till styrelsens verksamhetsberättelse avser hela 

föreningens ekonomi. Det sker via en resultat- och en balansrapport. 

Sektionernas ekonomi särredovisas inte i verksamhetsberättelsen.  

 

Styrelsens sammansättning 

Ordförande   Kenneth Nyhlén 

Ledamot/vice ordförande  Lars-Åke Sandberg 

Ledamot/Kassör  Hans Rosengren 

Ledamot   Daniel Wiklund 

Ledamot   Jim Sjödin 

Övriga ledamöter  Magnus Söderholm Fotboll 

   André Wikman Handboll 

   Annelie Persson Skidor 

 

Suppleanter   Jonas Ulander Fotboll 

   Andreas Hägg Handboll 

   Roger Persson Skidor 

 

Revisorer   Ingrid Hasselgren  

Ann-Kristin Leiderud 

    

Revisorssuppleant  Emma Ekebjörk 

 

Valberedning  Sektionerna ansvarar för att ta fram förslag till 

årsmötet. 

 

Personal   -- 

 

Styrelsen har haft sex protokollförda möten under året och därutöver haft ett flertal kontakter 

för att lösa löpande frågor i verksamheten. 

  



 

   
 

 

Idrott, anläggningsdrift, administration och ekonomi  

Vårt huvuduppdrag är idrottsverksamheten med många inblandade aktiva, ledare och 

föräldrar. Träningar, matcher och cuper ska planeras och genomföras samtidigt som alla 

administrativa funktioner ska fungera. Aktiviteter ska registreras, fakturor och utlägg ska 

betalas, bingolotter ska säljas och redovisas och bokföringen hållas efter. 

Styrelsens ansvar är att skapa rutiner och ansvarsfördelningar som fungerar i praktiken så att 

sektionerna kan fokusera på att utveckla sin idrott, att tränare kan fokusera på att träna lagen 

och att spelarna kan utvecklas och ha roligt tillsammans. 

 

Ramviks IF ansvarar också för en anläggning som ska hållas i gott skick. Gräset ska klippas, 

vattnas, gödslas och målas, sly ska röjas, skidspår ska hållas åkbara och Hälledalshallen ska 

låsas upp och städas enligt avtal.  

Sedan några år driver vi anläggningen ideellt vilket inte skulle fungera om vi inte hade ett 

sådant engagemang i bygden. Det är många som lägger ner oerhört mycket tid och kraft för att 

allt ska fungera. Det gäller både i styrelsen, i sektionerna, i lagen och flera andra eldsjälar som 

på olika sätt stöttar oss. Sammanlagt handlar det om många tusen obetalda timmar sett över 

året. 

Ingen nämnd, ingen glömd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   
Seniorverksamhet 

2021 så startade vi en ny verksamhet i föreningen i form av seniorverksamheten, som riktar 

sig till våra medlemmar över 65 år. Via ett bidrag från RF-SISU Västernorrland så fick vi en 

bra grund att starta upp verksamheten, bland annat genom att köpa in ett cornhole-spel och att 

kunna bjuda på lite fika vid träffarna. 

Aktiviteterna kan vara allt ifrån träning på gymmet, promenader i skogen och korvgrillning i 

vårsolen. 

 

 
Att genomföra rörelsesatsningar för seniorer i bygden är en viktig del i satsningen på 

folkhälsan. 

Den svenska idrottsstrategin handlar om att man ska röra på sig hela livet. Det är något som 

hela samhället tjänar på då rörelse också förebygger sjukdom och skador, vilket minskar 

belastningen på och kostnaden för sjukvården. 

 

Det är dock inte bara hälsoperspektivet som är nyttan med träffarna. Det sociala är minst lika 

viktigt. 

 

 

Sommaraktiviteter 

Återigen så genomförde vi våra uppskattade sommarlovsaktiviteter. 

 

Trots att det statliga och kommunala stödet försvunnit för denna verksamhet, så tycker vi att 

bygdens barn skall kunna samlas i vår förening och göra roliga saker tillsammans på 

sommarlovet. 

Grunden är de alltid lika populära torsdagarna på 

Torsvall med radiostyrda bilar, hoppborg, samt mycket 

annat skoj. Det blev även några fisketurer, så att 

gäddorna i Bysjön inte skulle känna sig allt för säkra. 

 

Vid något tillfället fick vi även besök från fritidsledare 

Härnösands kommun. 

 

Det är så härligt att se vilken glädje det ger för barnen i 

Högsjö. Vi hoppas kunna fortsätta varje år i någon form. 



 

   
Medlemmar 

I föreningen är ett stort antal personer 

engagerade på något sätt                        

 

Aktiva  ca 140 st  

Ledare  ca   50 st 

Styrelser  ca   27 st 

Stödmedlemmar ca 120 st 

Föräldrar  ca   90 st 

 

 

 

 

 

Slutord 

Vi är hedrade av att vi haft möjlighet att verka i en förening med många duktiga aktiva och 

engagerade ledare. Vi känner att föreningen sedan många år har en oerhört stor betydelse för 

vår bygd och det är vårt ansvar att förvalta detta arv och skapa en välmående och långsiktigt 

hållbar förening som kan verka i många år till och bidra till att öka attraktiviteten i bygden. 

 

 

Styrelsen för Ramviks IF 2024 

 

 

Kenneth Nyhlén Lars-Åke Sandberg   Jim Sjödin 

 

 

 

André Wikman Magnus Söderholm  Annelie Persson 

 

  

 

Daniel Wiklund Linda Berg   

  



 

   

Organisation och värdehus 
 

Föreningens organisation 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Föreningens värdehus 

  

För att försöka illustrera hur vi 

vill organisera verksamheten så 

har vi ritat upp en skiss som visar 

hur vi delar upp verksamheten i 

olika delar. 

Huvudområdena är som ni ser 

den sportsliga verksamheten i 

sektionerna, samt 

anläggningsdriften, 

administrationen och den 

strategiska delen. 

 

Via vårt värdehus vill vi 

sammanfatta vad föreningen står 

för och hur vi vill jobba.  

Från vår värdegrund och vårt 

ändamål via våra strategier och 

målsättningar för att sträva mot 

vår vision,  

Vi leder bygden till 

framtiden! 
 



 

   

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ekonomi 

 

 

 



 

   

Ekonomisk berättelse 2024 
Föreningens ekonomi redovisas som en helhet, även om vi internt budgeterar och följer upp 

utifrån verksamheten i sektionerna och på kansliet. 

 

Sammanfattningsvis var 2024 ett år där vi landade i ett resultat strax över den budget vi satte 

inför året där vi hade ett litet överskott på strax under 1000kr. 

Resultatet för 2024 landade på ett överskott på knapp 8500 kronor. 

 

Vi hänvisar till den fullständiga ekonomiska redovisningen på efterföljande sidor. 

 

Vi har under året avsatt 50 000 kr till fastighetsfonden som ska vara ett stöd när vi ska göra 

nödvändiga investeringar i anläggningen. 

 

Självklart så påverkas vi av inflationen och ständigt ökande kostnader, men genom hårt arbete 

i hela föreningen och en medveten kostnadskontroll så har vi lyckats kostnaderna nere. 

 

Vår målsättning är inte att skapa överskott i verksamheten, utan att skapa så mycket 

idrottsverksamhet som möjligt till en så låg kostnad som möjligt för att alla ska ha möjlighet 

att vara med. Detta samtidigt som vi uppfyller vårt åtagande i driftavtalet med kommunen och 

säkerställer att vi har anläggningar som fungerar både på kort och lång sikt. 

 

 

 

 

 
 

 



 

   

Resultatrapport - Ramviks IF 2024 
 

 
Fortsättning nästa sida 
 
 



 

   

Resultatrapport - Ramviks IF 2024 forts. 

 
Fortsättning nästa sida 
 
 
 
 
 
 



 

   

Resultatrapport - Ramviks IF 2024 forts. 

 
 

 
 



 

   

Balansrapport Ramviks IF 2024 

 
 

 

 



 

   

Balansrapport Ramviks IF 2024 forts. 

 
 



 

   

 

 

 

 

Skidor 

 

 
 

 

 



 

   

Verksamhetsberättelse – Skidor 2024 
Styrelsen har bestått av: 

Ordförande. Annelie Persson 

Ledamöter. Tilda Söderholm, Hampus Persson, Jim Sjödin, Lina Melin, Roger Persson och 

Erik Ekebjörk. 

 

Tränarstaben har bestått av Annelie Persson, Hampus Persson, Tilda Söderholm, Johanna 

Wiklund, Daniel Wiklund, Roger Persson, Erik Ekebjörk och Lina Melin. 

 

Spårgruppen har bestått utav Curt Persson och Roger Persson. 

 

Skidsektionen hade i år 24 barn i skidskolan. Vi hade tur med vädret och kunde köra 

skidskolan som planerat. I år hade vi vår uppstart på en lördag fm. I strålande sol så blev 

upptakten perfekt. Vi avslutade dagen med mys runt elden och en god grillad korv.  

 

Vi anordnade vuxenskidskola i år för de föräldrar som var intresserade av att lära sig tekniken 

från grunden. En lyckad satsning, då vi varje skidträning inte hade en enda förälder som stod 

och tittade på. Spåret var fullt av glada skidåkare. Roger Persson var den som höll i 

vuxenskidskolan. 

 

Avslutning blev lyckad med en överlägsen vinst för skidbarnen i vår årliga stafett mot 

föräldrarna. Barnen fick varsin guldmedalj och en god grillad hamburgare som avslutning på 

säsongen.        

 

Efter flera år med möten och inskickade skrivelser, så har vårt stora mål gått i uppfyllelse! Nu 

i år så får vi äntligen vårt elljus runt vårt skid/motionsspår!! Kommunen satsar 1.5 miljoner 

kronor på att bygga ut elljuset hos oss. Ett lyft för hela bygden! En riktig invigning kommer 

det att bli när allt är klart och det ser vi fram emot       

 

Avslutningsvis så vill vi i Skidsektionen tacka alla er som har jobbat och stöttat oss under året 

som gått. Ni är ovärderliga! Det gäller allt ifrån att man fixat fikat, röjt runt spåret eller dragit 

skidspåren.  

 

Jag vill också passa på att tacka för mig som ordförande i skidsektionen, efter alla dessa år. 

Och jag lämnar med varm hand över till nya engagerade ledare. Det har varit fantastiska, 

lärorika år med underbara barn/ungdomar! Vilka stora glädjespridare dessa småttingar är!  

Jag kommer att sakna våra pratstunder i skidspåren men vi ses nog där igen! 

 

Skidsektionen ser fram emot, och hoppas på en ny snörik vinter, med många glada skidbarn! 

 

Ramvik 2025-01-15 

Annelie Persson 

Ordförande skidsektionen 



 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotboll 

 

 

 
 



 

   

Verksamhetsberättelse – Fotboll 2024 
 

Styrelsen för Ramviks IF Fotbollssektion avger följande verksamhetsberättelse.  
Styrelsens sammansättning:  
Ordförande/sportansvarig Magnus Söderholm  

Ledamot/ungdomsansvarig Andreas Wikner  

Ledamot Jennie Bergman  
Ledamot Jonas Ulander  

Ledamot Christoffer Danielsson  

Ledamot Anton Källman  

Styrelsen har under året haft ett antal protokollförda möten, men har även haft en tät dialog under säsongen då det 

funnits behov.  
 

Serierna spelades nu som de brukar och vi försöker lämna pandemin bakom oss. 

Vi ger som vanligt en stor eloge till barn, spelare, ledare, föräldrar med flera som hela tiden anpassar sig efter våra 

förutsättningar och ser till att vi kan genomföra säsongen på ett bra sätt. 

Det är fortfarande en utmaning att få ihop många lag på en mindre ort som denna då underlaget är mindre än i 

grannstäderna.  

Vi får ofta blanda flera årskullar, vilket ibland gör att matcherna blir lite svårare för oss, men det viktiga är inte att ha 

ett lag per årskull och spela enkla matcher, utan det viktiga är att så många som möjligt får spela det underbara spelet 

fotboll! 

Vi har numera som alla vet två seniorlag verksamma och vi försöker hålla i gång så många ungdomslag vi bara kan 

efter de förutsättningar som finns. 

 

 Verksamhet under året:  
Seniorer herrar  
Div 4. Vi spelar andra året i fyran, det som brukar benämnas det svåra andraåret. Vi inleder med en säker 6-0 vinst 

borta mot Nätra vilket känns väldigt bra, men åker direkt på en förlust i omgång två. Det böljar sedan fram och tillbaka 
under säsongen, väldigt jämna matcher överlag där vi några matcher tappar lite onödiga poäng känns det som. 

Vi har för mycket sjukdom och skador under säsongen så vi orkar inte hela vägen och åker snöpligt ur serien med två 

pinnar för lite i slutändan även om vi avlutar med en vinst. 

Men trots allt har vi bra stämning i laget, roligt och vi kämpar för varandra som vanligt. 
Ledare: Christoffer Danielsson, Peter Kempe. Joakim Pettersson, 
 
Seniorer damer  
Div 3. Damlagets andra år i seriespel, och målet var att fortsätta utvecklas och ta fler poäng än ifjol. Det blir några 
tunga matcher från början med i omgång sju så kommer första vinsten hemma mot Bollsta, 1-0! 

Efter vårens enkelserie spelar vi vidare i en fortsättningsserie där vi direkt tar en pinne till mot Bollsta och matchen 

efter en mot KB65. Vi tar även en till trepoängare innan serien är slut och uppnår det mål vi hade innan serien, bra 

kämpat! 
Vi var även med i en vintercup, Sund Women Cup där vi gick till 16-delsfinal efter flera jämna matcher. 

Utvecklingen fortsätter och tjejerna har roligt, det är huvudsaken! 

Ledare: Björn Milde, Andreas Wikner, Linn Danielsson. 



 

   
 

Ungdomslag  
P 12/13. Div 5 (7-manna) 
Lagets tredje år i seriespel, och då vi själva har lite tunt med spelare så samarbetar vi med Kramfors Alliansens P13. 

Kramfors har väldigt många spelare så de blir glada över att få spela lite mer matcher och vi tränar även ihop med 

dom för lagkänslans skull. Det fungerar över förväntan och utvecklingen fortsätter och är väldigt rolig att följa. 

De har kul, är villiga att träna och ta in direktiv så spelet i många matcher är mycket bra även om vi inte vinner jämt. 

Ledare: Rick Wikner, Daniel Kåveland. 

 

Mix 14/15/16 (5-manna kvarters) 

Laget har spelat sitt första riktiga år i Härnösands kvarters och oj så kul de haft! 

Det var såklart väldigt spännande första helgen de var iväg men allt gick jättebra och alla var hur glada och nöjda som 
helst. De har tränat på bra med ca 13 spelare och lär sig nya saker hela tiden, ledarna har även fått hjälp av några 

damspelare med träningen och det har fungerat riktigt bra. De har jätteskoj ihop och ser fram emot nästa år. 
Ledare: Kristina Eqvist Andersson, Maria Zeitz, Tyra Fälldin, Evelina Ödling. 

 

Fotboll och lek -17/18 

Här leker vi boll och har så roligt som möjligt. Vi rör oss, skrattar, leker, skjuter och spelar boll, mycket roligare kan vi 
inte ha det. Detta år var vi runt 8 deltagare och kunde variera oss lite mer vilket var väldigt kul. 

Ledare: Magnus Söderholm, Tilda Söderholm 
 

Sommarfotbollsskolan  
Fotbollsskolan anordnades för elfte året i egen regi, men med lite utbildningshjälp av RF-SISU och ÅFF så vi kunde ha 

värdegrundssamtal och aktiva föreläsningar för våra deltagare, Svenska Kyrkan kom som vanligt och hade 

sammarbetsövningar med barnen. Det blev som vanligt ett mycket lyckat resultat där 24 st barn och 6 st 

ungdomsledare deltog. Glädje, lek, spel, tävlingar, god mat och vattenlek! Det kan inte bli mycket bättre.  
Ansvariga var Andreas Wikner, Magnus Söderholm, Tilda Söderholm, Joakim Olli, Wilma Wikner, Sally Wikner, Felix 

Jonsson, Hugo Ulander och Leif Söderholm.  
 
Övrigt  
Ännu en säsong som i princip var som vanligt igen, där barnen fått fortsätta att vara i fokus och som förtjänat att 

mötas i en varm och inspirerande miljö där de fått möjlighet att växa både som fotbollsspelare och individer.  
Träningen ska ha spelet som utgångspunkt och präglas av en hög aktivitetsgrad och mycket glädje.  
 

Styrelsen vill härmed tacka alla aktiva, ledare, föräldrar, sponsorer, publik & eldsjälar för ett gott samarbete under   

fotbollssäsongen 2024, utan er blir det ingen verksamhet!  

 

Vi vill rikta ett extra tack till er eldsjälar som sköter om planen så den går att spela fotboll på och klubbstugan så den 

ser bra ut!  
Tillsammans kan vi flytta berg och barnen får aktivera sig med en underbar sport!  

 

Ramvik februari 2025 för fotbollssektionen  

 ______________________________  

Magnus Söderholm Ordförande  



 

   

 

 

 

Handboll 

 

 

 
 



 

   

Verksamhetsberättelse – Handboll 2024 
Under verksamhetsåret 2024 har sektionen följande sammansättning och verksamhet. 

Vi sköter driften i Hälledalshallen lördagar och måndagar, där ledare och föräldrar har gjort 

ett kanonjobb. 

 

Styrelsen: TF Ordf. André Wikman  

Ledamöter André Wikman 

 Jim Jacobsson  

 Andreas Hägg 

 Anna-Karin Norell   

  

Antalet verksamma hösten 2025     

        

Lag Spelare Tränare Ledare Domare Föräldrar Styrelse Totalt 

        

F14 12 2 1  19 1 34 

P12 11 3 2  17 1 32 

F  8 15 2 2  23 2 40 

H-skolan 12 12 3  17 0 41 

        

Totalt 50 19 7  79 4 140 

        

Föräldrar är de som skött, kiosk, sekretariat mm. (Uppskattat antal)  

Totalen är lägre p.g.a dubbla stolar på vissa.     

Ungdom: Antalet ungdomslag säsongen 22/23 har varit 4. 

 

Ungd-ledare 24/25 F 14 Jim Jacobsson 

  Björn Milde 

Lagförälder:  Ida Fälldin   

  P 12 Rick Wikner 

   Robin Vidmark 

   Daniel Kåveland 

Lagförälder: Kristina Enqvist Andersson 

   Anna-Karin Norell  

  F 8 Linnéa Westberg 

   Tyra Fälldin 

Lagförälder:  Maria Westberg  

   Anton Källman  

  H-skolan F14 med hjälp av Ida och Linnéa  

Lagförälder:  Suzanne Hörnström 

   Anna Arthurssohn  

   Emil Engström  



 

   

Seriespel hösten 2024 
F 14 Laget deltog i F 14 Norrlandserien och USM nivå 1 och 2 med möjlig 

fortsättning till nivå 3. 

P 14 Laget deltog i P 12 VYZ serien. 

       

 

Cuper 

F14 har deltagit i: 

Irsta Blixten  

Sundsvalls cup  

 

P12 har deltagit i: 

Sundsvalls cup 

Kopparcuppen  

 

Barnhandbollen 

F8 har deltagit i:  

Öppna sammandrag i närområdet, Ramvik-Kramfors-Härnösand-Sundsvall  

Luciacupen och Sundsvalls cup  

 

Mini Cuper 

Handbollsskolan planerar att spela minihandboll med Härnösand och Kramfors i Ramvik.  

 

Lucia Cupen 2024 i Ramvik 

Totalt deltagande lag: 24 lag 

F8 stod som arrangörer för cupen. F12 i Kramfors var domare. Lyckad cup, hallen fylldes 

med spelsugna barn och det var lagom trångt på läktaren för alla supportrar. 

 

Utbildning:  

 

Domarutbildning: F14 och en i P12  

 

Matchfunktionärsutb: Repetition  Grund  

  ---  ---  

   

Skadeutbildning:  Gemensam med alla sektioner 

Behov av vidareutbilda i att linda händer och fötter för handbollen.   

 

 

 

 

 

 

 



 

   
 

Övrigt:  

 

Under säsongen har en av våra ledare besökt närliggande skolor för att visa upp vår förening 

och sporten. Det har varit uppskattat och något vi planerar fortsätta med kommande säsonger. 

 

Vi fortsätter ha delad teknikträning 1 gång i veckan. Denna träning är öppen för alla  

Ungdomar i handbollssektionen och har varit ett lyckat koncept. Även denna satsning  

kommer fortsätta nästa år. 

 

Vi har inlett ett samarbete med skolan för att kunna nyttja varandras material under 

idrottslektioner/handbollsträningar. Vi har skänkt bollar och portabelt mål till skolan som de 

kan använda utomhus för att uppmuntra till spontan lek med handboll under rasten. 

Samarbetet har fungerat bra och vi har intentionen att fortsätta samarbeta med skolan.  

 

Under säsongen genomfördes en trygghetsenkät för samtliga lag. Handbollsskolans barn fick 

fylla i enkäten tillsammans med vårdnadshavare och F08, P12 och F14 fick besvara enkäten 

själva. Barnens spelregler är Riksidrottsförbundet och Bris initiativ för en trygg och 

utvecklande barn- och ungdomsidrott. Tillsammans har de tagit fram en liten bok, skriven för 

både barn och vuxna, med sju regler om barns rättigheter inom idrotten. Här kan man läsa mer 

https://barnensspelregler.se/  

Enkätsvaren har vi arbetat med i ledargruppen tillsammans med vår idrottskonsulent från RF-

SISU. Resultaten från enkäten var bra. 

 

 

Slutord: 

 

Till slut vill styrelsen tacka alla spelare, ledare, föräldrar, företag, domare och andra som 

hjälpt oss på något sätt för ett gottsamarbete under 2024. 

                                                                                 

Styrelsen ser fram emot ett gott 2025. 

 

 

Ramvik i mars 2025 

Styrelsen för Handbollsektionen 

 
 

 

 

 

https://barnensspelregler.se/
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Verksamhetsberättelse - Ungdomsgården 2024 
 

Hälledals Ungdomsgård är sedan 2016 en del i Ramviks IF s verksamhet. Formellt som en 

sektion men med en arbetsgrupp istället för en styrelse. 

Arbetsgruppen för Hälledals Ungdomsgård avger följande verksamhetsberättelse för 

verksamhetsåret 2024. 

 

Arbetsgruppens sammansättning 

Linda Berg, Roger Berg, Elisabeth Sjöström, Fredrik Sjöström, Daniel Näsström, Magdalena 

Rosengren, Amelie Sundelin, Jim Sjödin, Linda Sundelin. Johanna Petre, Magnus Holm & 

Tina Jensen. 

 

Gårdens verksamhet 

Den ordinarie verksamheten på Gården är att vi har öppet fredag kvällar kl 18-23 för barn fr 

åk 5 och uppåt. Första året alltså när man går femman får man vara där emellan kl 18-20. 

Gården är tänkt att vara ett alternativ till att ungdomarna åker in till Härnösand och hamnar i 

dåligheter, vi är minst 2 vuxna på plats, 3 när vi har speciella aktiviteter, ofta fler och det finns 

alltid kaffe och fikabröd om någon vill svänga förbi och ta en fika. Under kvällen finns det 

möjlighet att spela fotboll, innebandy, biljard eller x-box eller chillar man i någon av våra 

härliga soffor, vi har även en kiosk där man kan köpa dricka, godis & chips. 

 

Aktiviteter under våren 

Vi hade gården öppen från den 19/1 - 24/5, då hade vanlig verksamhet med valfria aktiviteter 

uppe på hallen, det anordnades en EPA & MOTOR-kväll under våren & vi avslutade terminen 

i slutet på maj månad med en BRÄNNBOLLS-kväll där vi bjöd på pizza och dricka. 

 

Sommaraktiviteter 

Precis som tidigare år så var vi delaktiga i planering och utförande av sommarens aktiviteter. 

Mer om det i föreningens övergripande verksamhetsberättelse. 

 

Höstterminens aktiviteter 

Vi startade höstterminen den 13/9, under terminen så vi anordnade som vanligt 

förekommande en HALLOWEEN KVÄLL som är väldigt uppskattat av ungdomarna, vi 

avslutade terminen med adventsfika den 6/12 som vi bjöd på. 

 

Tack till alla i arbetsgruppen & alla extra föräldrar för ett FANTASTISKT LAGARBETE 

utan Er så skulle inte Ungdomsgårdens verksamhet fungera. 

 

Vid pennan, Linda Berg 
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Verksamhetsplan 2025 
Administration och kansli 
Administrationen och ekonomin är viktig för att föreningen ska fungera och att de som 

engagerar sig ska kunna fokusera på rätt saker. Det är många inblandade och flera rutiner som 

måste vara tydliga, även för de som sällan utför dom. Som tränare ska du tex ha tydliga 

förhållningsramar kring registrering av lag och rapportering av närvaro. Fokus ska ligga på att 

utveckla laget, inte att administrera. Vår huvudfokus kommer vara att minska personberoende 

Styrelsens roll 
Vi vill förtydliga styrelsens roll och skapa ett långsiktigt hållbart strategiskt ledarskap i 

föreningen. Styrelsen ska ha som huvudfokus att verka för en god ekonomi, en fungerande 

anläggningsdrift och väl fungerande administrativa rutiner. 

Anläggningsdrift 
En av våra största utmaningar är utan tvivel anläggningsdriften som nu sköts helt ideellt. 

Röjning, gräsklippning, kritning, luftning, städning, spårdragning och upplåsning av 

Hälledalshallen, samt mycket mer måste fixas i ur och skur. Det kommer kräva en god 

samordning i den gemensamma anläggningsgruppen där vi planerar och prioriterar alla frågor 

som rör anläggningen. 

 

En annan viktig del är underhåll av alla våra byggnader/anläggningar på Torsvalla, här har vi 

stöd från den av styrelsen framtagna underhåll/investeringsplan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

Budget 2025 
 

Intäkter         

Driftbidrag      315 000,00 kr  

Kiosk      110 000,00 kr  

Aktivitetsbidrag        57 000,00 kr  

Avgifter        52 700,00 kr  

Sponsorintäkter        69 700,00 kr  

Medlemsavgifter        33 000,00 kr  

Övriga intäkter        44 800,00 kr  

Summa intäkter         682 200,00 kr  

     

     

Kostnader         

Anläggning      150 411,00 kr  

Material kläder        81 500,00 kr  

Övriga externa kostnader                    -   kr  

Anläggningshyror      105 000,00 kr  

Föreningskostnader        88 400,00 kr  

Domarkostnader        87 000,00 kr  

Förbundskostnader        60 000,00 kr  

Kiosk        61 800,00 kr  

Verksamhet        47 125,00 kr  

Summa kostnader         681 236,00 kr  

Budgeterat resultat                964,00 kr  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   

Revisionsberättelse 2024 
 

Undertecknade, av Ramviks Idrottsförening utsedda revisorer, får efter fullgjort uppdrag avge 

följande berättelse över granskningen av protokoll och räkenskaper för verksamhetsåret 2024. 

Räkenskaperna är väl verifierade. 

Beträffande den ekonomiska omslutningen och föreningens ställning, hänvisar vi till 

kassörens sammanställning. 

Då intet framkommit under revisionen av beskaffenhet att anmäla för årsmötet, föreslår vi att 

styrelsen och kassören beviljas ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 

Ramvik den 20 februari 2025 

  
Ann-Kristin Leiderud                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


